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Abstract (en)
The present invention relates to an energy-absorbing structure, especially for railway vehicles. Structure, characterised in that it consists of a zone
(1) deformable as a result of the dynamic plastic buckling of its structural elements (2), the said zone (1) being provided at at least one or at both
ends of the vehicle (3) and advantageously forming a luggage compartment, an access platform or the like, with the possibility of two-way access,
between a movable end frame (4) and a fixed frame (5) delimiting the ends of the passenger space. The invention can be used more particularly in
the sector of the building of railway vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne une structure absorbeuse d'énergie, en particulier pour véhicules ferroviaires. Structure caractérisée en ce qu'elle
consiste en une zone (1) déformable par flambage plastique dynamique de ses éléments de structure (2), ladite zone (1) étant prévue à au moins
une ou aux deux extrémités du véhicule (3) et formant avantageusement un compartiment à bagages, une plate-forme d'accès, ou analogue, avec
possibilité d'accès bilatéral, entre un cadre mobile d'extrémité (4) et un cadre fixe (5) délimitant l'extrémité de l'espace voyageur. L'invention est plus
particulièrement applicable dans le domaine de la construction de véhicules ferroviaires. <IMAGE>
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